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Møte nr. 

 54 
 

Emne: 

Styremøte 

 

Møtetidspunkt: 

20.5.15 
Møtested : 

Nes Arena 

Kopi til: 

Styret, 
Referent: 

Magne 

Møtedeltakere  

Per, Petter, Sjur, Irene, Knut Arne, og Magne. 

 

Sak nr. Notat Ansvar Frist 

    

    

 Økonomi: 
Gjennomgang av tilbud fra Sparebank 1 for regnskapsføring. Vi vil få en 

tjenestepakke rundt dagens prisnivå, men med et bedre tjenestetilbud som blant 

annet back-up av registre. Dette vil spare NV for mye manuelt arbeid. Det 

jobbes videre med tidspunkt for overgang til ny regnskapsfører slik at man 

unngår unødvendig jobb i forbindelse med årsoppgjør etc. Eksisterende avtale 

sier opp 1.8.2015 

 

Videre er det gjennomgått utsendte fakturaer for kontingent som har kommet i 

retur. Antallet er lavt noe som viser at registrene er oppdatert. Noen sameier er 

kontaktet for å få rett adresse på eierne.                                       

  

    

 Nes Bygdeservice, NBS: 

NBS har nå utført mindre vedlikehold av lekeapparater samt etterfylt bark på 

Velforeningens lekeplasser. 

  

    

 Nes Kommune: 

Det er avtalt møte med Nes Kommune vedrørende fornying av intensjonsavtale 

den 28.5.15. Aktuelle saker : 

-Gang og sykkelvei Hvamsmoen 

-Amfiet i Tellusvegen 

-Tjernet 

-Brøyting/strøing 

-Fartsdempere 

-Skilting 

-Asfaltering 

Tidligere avtaler 
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 Ungdomsskole: 

Velforeningen har som tidligere vært ute i både Romerikes blad og Raumnes for 
å fremlegge våre ønsker om at ungdomsskolen plasseres på Neskollen. Våre 
fremste argumenter er mindre transport med buss, økonomi og at flere elever 
skal få en nærskole. Fylkesmannen, Fylkesrådmannen og Nes Kommune sin 
egne utredningsgruppe deler vår mening om at Neskollen er et bedre alternativ 
en Vormsund. 
 

 

  

    

 Høring om gang og sykkelvei mellom Vormsund og Neskollen: 

Velforeningen har besvart en høring fra Statens veivesen om Gang sykkelvei 
mellom Vormsund og Neskollen sammen med Vormsund Velforening. Vi ønsker 
at gang sykkelveien ikke skal krysse hovedveien og plasseres på sørsiden av 
veien. 
 

  

    

 Neste styremøte 17.6.2015 kl.1800  Nes Arena 

 

 

  

 


